
Protokół nr XCIII 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

W dniu 23 kwietnia 2024 

 

Obrady rozpoczęto 23 kwietnia 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:01 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. Obradom przewodniczył Grzegorz 

Michalski. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Dzień dobry. Witam Państwa bardzo serdecznie. 

Witam na XCIII sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. Godzina 14.00, 23 kwietnia. Na wstępie 

pragnę powitać Pana burmistrza Sławomira Chmielewskiego. Witam szanownych radnych. 

Witam pracowników biura rady. witam mieszkańca gminy Mogielnica. I, szanowni Państwo, 

odczytam na wstępie porządek dzisiejszej sesji nadzwyczajnej. 

Punkt 1 to będzie otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Punkt 2 - powołanie sekretarza obrad. 

Punkt 3 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Punkt 4 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 89/474/2024 Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy z dnia 11 marca 2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

powiatu grójeckiego. 

Punkt 5 - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 89/476/2024 Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy z dnia 11 marca 2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

powiatu grójeckiego. 

Punkt 6 - podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na burmistrza gminy i miasta 

Mogielnica. 

Punkt 7 - sprawy bieżące i interpelacje radnych. 

Punkt 8 - sprawy mieszkańców. 

Punkt 9 - zakończenie obrad. 

 

   Szanowni Państwo, otwieram XCIII sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. Bardzo proszę 

obecnych radnych o potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji poprzez naciśnięcie 

przycisku 'kworum' na tabletach. Poczekajcie, szanowni Państwo, chwileczkę. Bardzo proszę 

teraz o potwierdzanie obecności na dzisiejszej sesji. Teraz powinno być wszystko 

 w porządku. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, stwierdzam kworum. 

 Na sesji obecnych mamy 12 radnych, trzech radnych nieobecnych 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Przechodzimy do punktu 2 - powołanie sekretarza 

obrad dzisiejszej sesji. Proszę o zgłaszanie kandydatów na sekretarza dzisiejszej sesji. Pan 

Adam Jagieliński został zgłoszony na sekretarza. Czy pan Adam wyraża zgodę? Wyraża. 

Wyraża. Czy są inne kandydatury? Nie widzę, więc bardzo proszę o wprowadzenie danych 

pana radnego Adama Jagielińskiego na sekretarza obrad i przystąpimy do powołania 

 w głosowaniu sekretarza dzisiejszej sesji. I, szanowni Państwo, głosowanie nad powołaniem 



sekretarza obrad, na którego zgłoszono kandydaturę, pana radnego Adama Jagielińskiego za 

jego zgodą. 

 

Głosowano w sprawie: 
powołanie Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego Adama Jagielińskiego za jego 

zgodą. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr 

Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Edward Kieszek, Włodzimierz Wasiak 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr 

Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Edward Kieszek, Włodzimierz Wasiak 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXXIX/474/2024 Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy z dnia 11 marca 2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXXIX/474/2024 Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy z dnia 11 marca 2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr 

Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Edward Kieszek, Włodzimierz Wasiak 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXXIX/476/2024 Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy z dnia 11 marca 2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXXIX/476/2024 Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy z dnia 11 marca 2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr 

Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Edward Kieszek, Włodzimierz Wasiak 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy i Miasta w 

Mogielnicy. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Przechodzimy do kolejnego punktu - podjęcie 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na burmistrza gminy i miasta w Mogielnicy. 

Odczytam Państwu treść przedmiotowej uchwały. 

 

   Radny Bogdan Sawicki: Miałem okazję obejrzeć sobie posiedzenie Komisji Skarg 

 i Wniosków. Wczorajszą. Widziałem odpowiedź RIO. W odpowiedzi RIO było napisane, bo 

my się z tym nie zapoznaliśmy jako cała rada, to tylko Komisja Skarg miała do tego, 

powiedzmy, wgląd i to analizowała. Tam było napisane dość wyraźnie, że RIO sugeruje, że 

sprawy finansowe leżą w gestii Komisji Rewizyjnej, nie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

To dlaczego po pierwsze Komisja Rewizyjna się tym nie zajęła? Po następne... Tam był 

projekt pisma w odpowiedzi na korespondencję RIO w Warszawie z 27 marca. I mam pytanie 

teraz do Pani przewodniczącej Komisji Skarg i Wniosków. Kto napisał to pismo i kiedy? 

[niesłyszalne] Nie, ta odpowiedź. Odpowiedź, która była... Kto napisał pismo pod nazwą 

'Projekt pisma w odpowiedzi na korespondencję RIO w Warszawie z dnia 27 marca'? To było 

drugie pismo, które było wczoraj ustalane. 

 

Radna Irena Bogdan:  Pan burmistrz nam to przeglądał, tak? Przygotował. 



Radny Bogdan Sawicki: Aha, to w takim układzie. Jeśli to pan burmistrz przygotował, to 

znaczy, że był sędzią we własnej sprawie. 

 

Radna Irena Bogdan:  Nie. 

 

Radny Bogdan Sawicki:  No... To taka sprawa. W związku z powyższym mi się wydaje, że 

rozpatrzenie tej sprawy powinna przejąć Komisja Rewizyjna, a nie Komisja... Komisja Skarg 

i Wniosków powinna zapoznać się z tą sprawą. I po prostu przekazać to do Komisji 

Rewizyjnej, ewentualnie na posiedzenie sesji i rada miejska powinna zagłosować, czy 

powołuje... czy daje zadanie Komisji Rewizyjnej, żeby przyjrzała się tej sprawie. Tylko tyle. 

Znaczy... Chcę ustalić formalny przebieg działań związanych z taką skargą, w której są 

zarzuty niedopatrzenia i zarzuty finansowe. I to tyle. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski:  Dziękuję bardzo, Panie Bogdanie. Czy są jeszcze 

jakieś głosy w tej sprawie? Nie widzę. Szanowni Państwo, ja bym jeszcze dodał taką 

informację. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym jest w bieżącej kadencji pierwszy raz 

powołana taka komisja, jaką jest Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. I jak pan Bogdan 

dobrze śledził prace obecnej rady, dobrze wie, że taka komisja kilkakrotnie w bieżącej 

kadencji się spotykała i rozpatrywała wszelkie skargi. Skarga administracyjna - ona musi 

mieć odpowiednią formę. I ten dokument, który został złożony do urzędu gminy spełniał takie 

warunki skargi, więc dlatego takie dokumenty zostały skierowane do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Panie Adamie, Pan chce też zabrać głos? 

 

Radny Bogdan Sawicki: Nie, ja powiem, o co chodzi. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski: Dobrze. Proszę bardzo, Panie Bogdanie. 

Radny Bogdan Sawicki:  Zobaczyłem, że Komisja Skarg i Wniosków rozpatruje skargi, ale, 

proszę Państwa, ta komisja powinna być, natomiast komisją, która musi być w każdej radzie, 

jest Komisja Rewizyjna, która ma moc sprawdzania działań finansowych. Tu chodziło 

 o finanse, dlatego tak tylko zapytałem po prostu. I oprócz tego jeszcze dodatkowe pytanie, 

jak już tak jestem przy mikrofonie. Te sumy, które tutaj były wymienione w uchwale 

budżetowej, zwrotu do Kozietuł, to właśnie wynikają z tego... z tej uchwały, którą za chwilą 

właśnie mamy głosować, tak? 100 kilkadziesiąt tysięcy złotych do oddania Kozietułom.  

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: 138 czy tam 139 000. Tak jak zostało określone. 

Procedura polegała na sprawdzeniu. Zostało to sprawdzone. Waga była zła przyjęta, 

 w związku z tym zostało poprawione i to zostanie zwrócone. Kozietuły będą miały, z czego 

zwrócić około 150 000 rozdysponowania niesłusznie subwencji. Procedura toczy się przed 

Samorządowym Kolegium Odwoławczym, więc mają zadatek, z czego nam zwrócić kolejne 

pieniądze. 

 

   Radny Bogdan Sawicki: No to czekamy na wyrok. W takim układzie dziękuję. To 

wszystko, co chciałem powiedzieć. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Dziękuję bardzo, Panie Bogdanie. Proszę bardzo, Pan 

Adam Jagieliński chce zabrać głos. Udzielam głosu. 

 

   Radny Adam Jagieliński: Chcę powiedzieć tylko tyle, że do rozpatrywania skarg jest 

Komisja Skarg i Wniosków. Zresztą wynika to z pisma, które Pan przytoczył. Jest wyraźnie 

napisane, że z treści załącznika nr 3 do powyższej uchwały wynika, że Komisja Skarg, 



Wniosków i Petycji rozpatruje skargi na działania burmistrza, co w dniu wczorajszym 

komisja zrobiła. W składzie trzyosobowym, który... Taką komisję mamy w takim składzie 

trzyosobowym. A poza tym... Skarga była przyjęta, nie odrzucona. Bo faktycznie ludzie są 

omylni, każdy ma prawo się pomylić, bo to była po prostu pomyłka i nikt tego celowo nie 

zrobił, więc wydaje mi się, że nie ma tutaj potrzeby jakiejkolwiek drążyć tego tematu. Można 

byłoby, gdyby ta skarga była uchylona, tak? Dziękuję bardzo. 

 

Radny Bogdan Sawicki: No celem odpowiedzi... 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski: Panie Bogdanie, Pan poczeka. Proszę bardzo udzielam 

głosu. 

 

   Radny Bogdan Sawicki: W takim układzie celem odpowiedzi. Ja tylko chciałem zwrócić 

uwagę, że sprawy finansowe powinny być załatwiane przez Komisję Rewizyjną, bo ona jest 

od pilnowania finansów gminy i tylko tyle. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Panie Bogdanie, na każdej sesji, jak Pan był obecny, 

podejmował Pan decyzje finansowe w zakresie zmiany uchwały budżetowej, w zakresie 

uchwały i WPF-u. Nie jest pan członkiem Komisji Rewizyjnej, a podejmował Pan w tym 

zakresie decyzje. Więc Pana logika nie jest do końca logiczna, Panie Bogdanie. Bardzo Pana 

szanuję, ale jak Pan jest mądrym człowiekiem, to niech Pan mówi merytorycznie. Dziękuję. 

 

   Radny Bogdan Sawicki: Dobrze, to jeszcze tylko na sam koniec. Czytałem zakres 

obowiązków Komisji Rewizyjnej i również statut, w którym napisane jest, że 'rada gminy 

sprawuje kontrolę nad działaniami burmistrza'. Również finansową. Tylko tyle. I do tego 

powołuje Komisję Rewizyjną. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Wszystko, Panie Bogdanie... Powiem tak: co roku 

Komisja Rewizyjna również sprawdzała właściwe działanie pana burmistrza i to, czy uchwały 

podejmowane przez radę gminy, również pod kątem finansowym, były właściwie 

realizowane. Miał Pan możliwość analizować wielokrotnie sprawozdanie z wykonania 

budżetu. Adekwatnie później do tego była sporządzona opinia Komisji Rewizyjnej o wniosek 

o udzielenie bądź nieudzielenie absolutorium burmistrzowi gminy i miasta Mogielnica. I te 

procedury powinien Pan po tylu latach bycia radnym znać doskonale, macie opanowane 

 w jednym palcu. Szanowni Państwo, przystępujemy do głosowania.  

Szanowni Państwo, wynik głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na burmistrza gminy i miasta w Mogielnicy przedstawia się następująco: 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman 

PRZECIW (1) 

Bogdan Sawicki  



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Radecki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Edward Kieszek, Włodzimierz Wasiak 

 

7. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: I mamy, szanowni Państwo, pismo. 

Mogielnica, dnia 23 kwietnia 2024 roku. 'Proszę o zajęcie'... Do Urzędu Gminy i Miasta 

Mogielnica. 'Proszę o zajęcie stanowiska w sprawie prawa pierwokupu dotyczącego 

nieruchomości położonych w obrębie Izabelin, gmina Mogielnica, które zostały sprzedane 

przez gminę w drodze przetargu nieograniczonego na rzecz R. J. Trade Sp. z o.o., 

reprezentowaną przez Jacka Skonecznego. Na podstawie aktów notarialnych zostały zbyte 

nieruchomości. Pkt 1 - AN nr 3140/2024, działka nr 387 o powierzchni 0,891 hektara, oraz 

udział 1,70 w działkach nr: 427, 428, 429, 430, 431, 432, 433, 435 o łącznej powierzchni 

1,0202 hektara za łączną kwotę 71 235,45 zł, w tym wartość udziału wynosi 1000 zł. Działki 

zostały zbyte na rzecz osoby fizycznej'. Podpisała pani inspektor Małgorzata Sierajewska. 

Otwieram, szanowni Państwo, dyskusję nad przedstawionym podaniem. Nie widzę głosów do 

dyskusji, więc przystępujemy do głosowania. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Proszę Państwa, już ta sprawa była głosowana na 

poprzedniej sesji w przypadku innych działek. Są sprzedawane działki, a ponieważ 

poprzednio właścicielem była gmina tych działek, w związku z tym rada gminy opiniuje mi, 

czy skorzystać z prawa pierwokupy i kupić tę działkę... Czy nie kupić. To już było, są kolejne 

działki sprzedawane zgodnie z ogłoszeniem. Temat jest znany, wałkowany co najmniej od 

siedmiu lat. Może ośmiu nawet. przepraszam, pięć plus cztery - dziewięciu lat. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Dobrze, szanowni Państwo, więc jeszcze raz 

głosowanie chcecie? Dobrze, oczywiście. Takich uchwał, szanowni Państwo, jeszcze będzie 

dużo przyszła rada miała zapewne w związku z tym, że tych działek tam na tym terenie jest 

znaczna ilość. 

 

Głosowano w sprawie: 
wykonania prawa pierwokupu nieruchomości nr 387 położonej w obrębie Izabelin gm. 

Mogielnica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Jerzy Marczak, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

PRZECIW (8) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan 

Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Jagieliński 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Edward Kieszek, Włodzimierz Wasiak 

 



 

8. Sprawy mieszkańców. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Przechodzimy, szanowni Państwo, do punktu 8 - 

sprawy mieszkańców. Bardzo proszę o zabieranie głosu do mikrofonu. Bardzo bym prosił do 

mikrofonu, żeby zabrać głos, dobrze? Proszę bardzo, udzielam głosu. Proszę bardzo, Panie 

Bogdanie. 

 

   Radny Bogdan Sawicki: Bo tak napisana jest ta ustawa, którą żeśmy przed chwilą 

głosowali, że uchwała... że nie wiadomo, o co chodzi. Jeżeli tam napisane jest, że prawo 

pierwokupu, firma już sprzedała te rzeczy, prawda, aktem notarialnym... Nie wiem dokładnie, 

o co chodzi. Ja jestem za tym, żeby to sobie kupili. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski:  To może ja wytłumaczę to w taki sposób.  Zadziwia 

mnie sprawa, że Pan w sprawie działek na Izabelinie Pan nie wie. To jest w ogóle dla mnie 

olbrzymi znak zapytania, bo Pan jest ekspertem najwyższej wagi w zakresie działek na 

Nowym Belwederze.  Więc to mnie bardzo zadziwia, ale Panie Bogdanie, żeby nasi 

oglądający usłyszeli i zrozumieli. Szanowni Państwo, każda... w związku z tym, że gmina 

była właścicielem tego terenu, kupiła ten teren firma prywatna, podzieliła ten teren na działki. 

Czyli rada gminy stworzyła możliwości powstawania nowych mieszkań, nowych terenów, 

 w których nasza gmina może się rozwijać. I teraz w każdym przypadku, jeżeli właściciel tego 

terenu, ta nowa firma, sprzedaje te tereny, grunty, nowym nabywcą zgodnie z ustawą gmina 

jako pierwotny właściciel ma prawo pierwokupu. I taką uchwałę, szanowni Państwo, już 

podejmowaliście wcześniej w tym zakresie, w zakresie tych działek więc... No nie wiem, jak 

to mogę jeszcze bardziej wytłumaczyć. Nawet w obecnej kadencji rady, która trwała 5,5 roku, 

wielokrotnie mieliśmy od pracownika urzędu gminy, od pani Małgorzaty Sierajewskiej, 

informacje o mieniu gminnym, które mogliśmy wykupić, których kiedyś była właścicielem 

gmina, później były osoby fizyczne, które chciały ten teren sprzedać, i mieliśmy możliwość 

skorzystania z prawa pierwokupu. Czy udało mi się to, Panie Bogdanie, wyjaśnić? 

 

   Radny Bogdan Sawicki: Oczywiście, do tej pory tak. Jedyne pytanie jest takie... Takie 

pisemko powinno być wystosowane do gminy przed sprzedażą aktem notarialnym. Tak mi się 

wydaje. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski:  Proszę Pana, te sprawy reguluje ustawa. W związku 

 z tym, jeżeli reguluję, to pan Radecki, leśnik, już próbuję Panu wytłumaczyć, że  

w momencie, kiedy kupuje się grunt, a ten grunt jest gruntem leśnym, to Lasy Państwowe 

mają prawo skorzystania z prawa pierwokupu. Jeżeli na tym terenie znajdowałby się zbiornik, 

to mają prawo pierwokupu również Wody Polskie. To jest tak zwany cel publiczny.  

W związku z tym, że te działki zostały sprzedane przez gminę, został podpisany wstępny akt 

notarialny, jakich podpisuje się tysiące, i te wstępne akty notarialne, jakby Pan w życiu 

zapoznał się z tym, nad czym Pan głosował przez dwie kadencje, to wielokrotnie takie 

uchwały tutaj już były podejmowane, ale Pan widać, że się nadal niczego nie nauczył,  

w związku z tym jest wstępny akt notarialny, zapytanie właściwej strony i odpowiedź. Takie 

zapytanie również idzie w przypadku zakupu gruntów rolnych do KOWR-u. KOWR to jest 

Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa. I też się czeka na to, aż się wypowie KOWR. Jeżeli 

KOWR się wypowie, że nie chce tego gruntu, to dopiero się zbywa na rzecz innego 

właściciela. Mówię o różnych transakcjach. Tutaj akurat sprawa dotyczy działki, która kiedyś 

była własnością gminy. Nie mamy celu publicznego, ponieważ nie jest to działka, która 

 z jakiegokolwiek położenia byłaby kluczowa dla gminy. Gdyby to była działka - nie wiem 



 - z boku, po prawej stronie, w rynku, gmina miałaby plany - nie wiem - postawienia Pałacu 

Kultury... Nie wiem czego jeszcze... Stadionu Tysiąclecia. To wtedy kupujemy taką działkę 

 i nie dochodzi do tego aktu notarialnego. Akt notarialny wstępny został zawarty, notariusz 

musi się zwrócić i zwrócił się. Zwraca się do tych wszystkich instytucji. Może to Pan sobie 

wygooglować, bo podobno na komputerze się Pan zna, i przyuczyć się. Ale po dwóch 

kadencjach, żeby Pan jeszcze nie rozumiał tak oczywistych spraw, to tylko potwierdza jedną 

rzecz. Każdy się domyśla jaką. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski:  Proszę bardzo, Panie Bogdanie, udzielam głosu. 

 

   Radny Bogdan Sawicki: Jeżeli ja się czasami pytam na sesjach o coś, to nie dlatego, że ja 

tego nie rozumiem, tylko bardzo często się pytam po to, żeby ktoś z was tam siedzących przy 

stole powiedział coś, co reszta mieszkańców zrozumie. Tu kluczowym słowem, Panowie, 

było słowo 'wstępny'. Gdyby to było napisane w tej uchwale, wszyscy by wiedzieli, o co 

chodzi. I tylko mi o to chodziło. Więc jeżeli ktoś mierzy innych swoją miarą...Proszę tak 

dalej. Dziękuję. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Szanowni Państwo, niech podniosą rękę radni, którzy 

nie wiedzieli, o co chodzi w tej uchwale. Państwo widzicie, nawet pan Bogdan ręki nie 

podniósł. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, sprawy mieszkańców - kto chciałbym zabrać 

głos? 

 

Mieszkaniec Gminy: Jeszcze raz dzień dobry. 

 

 Przewodniczący Grzegorz Michalski: Dzień dobry. Mikrofon tylko poproszę bliżej. 

Mieszkaniec Gminy:  Dobrze, już tak robię. Ja to pytanie, które zadam, to ja go rozumiem, 

żebyście nie myśleli, że nie rozumiem czegoś. Ja go rozumiem. Chyba że ktoś mnie z błędu 

wyprowadzi i przyznam mu za rację. Jest takie... Ja tu wyczytałem, że jest założenie budowy 

domu kultury. To jest pytanie do Pana burmistrza Chmielewskiego. Czy tak jest? 

 

Burmistrz Sławomir Chmielewski: Tak jest. Potwierdzam. 

 

   Mieszkaniec Gminy:  Panie burmistrzu, to dlaczego Pan sprzedał dwa budynki gminne tu, 

 w centrum miasta? 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski:  Dlatego, że one nie spełniały lokalizacji i nie dały 

możliwości rozwoju w takiej części, jaką mam wizję tego domu kultury. 

Mieszkaniec Gminy:  No logicznie Pan mówi. Dobra. To jeszcze mam jedno pytanie. Na 

ostatniej sesji lub przedostatniej pani kierownik ośrodka w Mogielnicy mówiła, że żeby 

rozwinąć bardziej rehabilitację, która jest opłacalna dla tej placówki, mówiła, że nie ma 

pomieszczenia na to. Czy ja dobrze to zrozumiałem? Chyba tak mówiła. Przeglądałem na 

internecie. Więc jeśli tak było, to chciałbym się zapytać, ile gmina lub placówka... no ośrodek 

zdrowia bierze dzierżawy za wynajem apteki? 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Panie Leszku, o to trzeba spytać panią kierownik. Ja 

nie mam wglądu w umowę, która jest podpisana pomiędzy ośrodkiem zdrowia a prywatną 

osobą prowadzącą działalność gospodarczą w zakresie prowadzenia w tym miejscu apteki. 

 

Mieszkaniec Gminy:   A czy ośrodek zdrowia nie podlega pod gminę? 

 



   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Zgodnie z ustawą ingerencja gminy sprowadza się do 

jednej rzeczy - powołania kierownika i tylko tyle. Ośrodek zdrowia jest finansowany ze 

środków Narodowego Funduszu Zdrowia, a nie z budżetu gminy. W związku z tym nasz 

zakres działalności do tego się sprowadza. To kierownik prowadzi działalność, kierownik 

rozwiązuje problemy, kierownik zatrudnia, kierownik zwalnia, kierownik czyni wszystkie 

działania, które wynikają z ustawy o ochronie zdrowia. 

 

   Mieszkaniec Gminy:  Dziękuję, rozumiem. To znakiem tego, że to pytanie muszę zadać 

pani kierownik Latosiak. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski:  Tak. Albo właścicielom firmy, którzy prowadzą tam 

aptekę. Bo są dwie strony tej umowy. 

 

   Mieszkaniec Gminy:   Ja do nich nic nie mam, niech sobie prowadzą. Tylko chcę wiedzieć, 

ile płacą. Dziękuję bardzo. To wszystko. 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski:  Dziękujemy bardzo. Szanowni Państwo, jesteśmy 

 w punkcie 8 - sprawy mieszkańców. Mamy dzisiaj przepiękny dzień, świeci słońce. Proszę 

bardzo. Ostatnia sesja, szanowni Państwo, sesja nadzwyczajna, ale ostatnia sesja w tym 

składzie. Żałuję, że wszyscy radni dzisiaj do nas nie przyszli na tę sesję. Dziękuję w takim 

razie, szanowni Państwo, za udział w XCIII sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. Składam 

życzenia panu Jurkowi. Wszystkiego dobrego z okazji dzisiejszych imienin 

 

9. Zakończenie obrad. 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski:  Dziękuję, szanowni Państwo, również za te 5,5 roku, 

które spędziliśmy razem, działaliśmy razem. Życzę wam wszystkiego dobrego i miłego 

popołudnia. Wszystkiego dobrego. Zamykam XCIII sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 

Na tym Protokół zakończono. 

 

Protokołował    Sekretarz obrad   Przewodniczący obrad 

Grzegorz Frasoński  Adam Jagieliński   Grzegorz Michalski 


